

Setting Grade Categories in Blackboard gradebook

تحديد فئة التقدير في مركز التقديرات

To set grade category:

If your assessment belongs to any of below categories set the grade category to be reflected in the fixed columns in Blackboard Gradebook.

- From exam/assignment settings select the assignment/test category as the needed
 - Coursework (for Assignments, Quizzes, Projects, Presentations etc.)
 - Midterm (for your Midterm Exam or its equivalent assessment)
 - Final (for your Final Exam or its equivalent assessment)

Grading & Submissions

Grade category

Test
Midterm
Final
Coursework
Total

- select gradebook and click on the column head choose to edit.
- Change the grade category to fit the needed column.

- If your exam is held paper based, click on gradebook, and choose "+" and choose Add item to insert a new column in Blackboard Gradebook.
- Insert the name of the Column (ex: Midterm) and select the category to fit the needed Category

Note: The Total Column must not exceed 100 and must represent the sum of the midterm, final, and coursework grades.

لتحديد فئة التقدير:

إذا كان الاختبار أو الواجب ينتمي إلى أي من الفئات أدناه، قم بتعيين فئة الدرجات بحيث تظهر في الأعمدة الثابتة في دفتر الدرجات في بلاكبود.

- من خلال إعدادات الاختبارات/الواجبات قم باختيار فئة التقدير كم هو مطلوب أدناه:

- أعمال السعي (للوإجابات، والاختبارات القصيرة، والمشاريع، والعروض، إلخ)
- المنتصف (لامتحان منتصف الفصل أو التقييم المعادل)
- النهائي (لامتحان النهائي أو التقييم المعادل له)

التقدير والاعمال المرسله

فئة التقدير

الاختبار
امتحان المنتصف
الامتحان النهائي
أعمال السعي
المجموع

- قم باختيار دفتر التقديرات و الضغط على رأس العمود و اختيار تحرير
- قم بتعديل فئة التقدير بما يلائم الاختبار/الواجب.

التقدير والاعمال المرسله

فئة التقدير

الاختبار	اختبار جديد 27/09/2022
امتحان المنتصف	تحرير
الامتحان النهائي	
أعمال السعي	
المجموع	

- إذا كانت الاختبارات ورقية ، تأكدوا من إنشاء العمود في دفتر الدرجات عن طريق الضغط على إشارة "+" و اختيار إضافة عنصر.

- قم بتسمية العمود (مثال: اختبار المنتصف) و قم باختيار الفئة المناسبة للعمود الجديد.

ملاحظة: يجب ألا يتجاوز عمود المجموع 100 ويجب أن يمثل مجموع درجات امتحان منتصف و الامتحان النهائي وأعمال السعي.